
Beboermøde d. 17.04.24 
 

15 stemmeberettigede beboere deltog, heriblandt samtlige bestyrelsesmedlemmer og suppleant. 

Året der gik: 

Nye beboere – det sociale liv går godt. 

Der har været brænd – Vi arbejder på evakueringsplaner, røgalarmer, osv. Vi er glade for hvordan folk 
opførte sig ifm. branden. 

Fællesspisning er tilbage! Hver 2-3 uger, det er stadig vegansk, primært på linser/bønner. Der 
bestræbes sig på et tidspunkt omkring aftensmad.  

Vi snakker lidt om adfærd – Hvis nogen oplever ubehagelig/upassende adfærd opfordrer vi til, at folk 
kan gå til os i bestyrelsen, og vi vil gøre noget ved det. 

 

Kassererens beretning – regnskab 

Vi kommer til at se en stigning på højest 5%. Der er fuldstemmigt enighed om at stemme budgettet 
igennem. 

 

Forslag 

Vi har modtaget et forslag om at kæledyr skal kunne besøge lejligheder. Vi skal tænke over: 

Hvor længe, kæledyret må være her. 

Konsekvenserne ved at kæledyrene er der for længe, og hvem der skal håndhæve det. 

Om man må passe kæledyr for en anden – altså om personen, kæledyret besøger, skal være til stede 
eller ej. 

Flemming bemærker, at grundet et formodet større slid på gulvene grundet kæledyr besøg vil der på 
sigt kunne ses en lille stigning i husleje.  

Der bliver snakket frem og tilbage på mødet. Vi bliver enige om højest 24 timer af gangen, 2 gange om 
måneden. Kæledyret skal være stille på samme tidspunkter, som beboerne, og at kæledyret må 
opholde sig på værelser og i fællesområder udenfor. Der bliver pointeret, at dyre udenfor skal 
rengøres efter. Ejeren skal desuden være til stede for at kæledyret må være på kollegiet. Det bliver 
vedtaget ved flertal med 29 stemmer for og 1 imod. 

 

 

Udvalgene 



Promillerne: 

Laura fortæller lidt om promillerne generelt, og hvad det vil sige at være medlem. Kommende fester 
som genderswap, ølømpiade kommer på tale. Næste møde er d. 7. maj. Møder er med kage! 

Fælleshusudvalget: 

Der bliver fortalt om udvalget. Der forklares hvordan man kan leje fælleshuset for 100 kr med et 
depositum på 1000 kr. Udvalget får desuden lov til at leje huset 2 gange gratis årligt. Hvis man er 
interesseret i at joine kan man kontakte Tobias eller Nikolaj. 

Haveudvalget: 

Haveudvalget har haft en renæssance. Man kan skrive til udvalget for at låne haveredskaber og eller 
havebokse, hvor man kan plante planter. De snakker om at hoste nogle events i løbet af 
forår/sommer, hvor folk er velkomne. Hvis man vil vide mere om haveudvalget kan man komme til 
Emma eller Silke(?). Der bliver også her spist kage til møder.  

Filmklubben:  

Det er fortsat filmaften, hvor alle er velkomne, hver onsdag. Hver onsdag bestemmes filmen til næste 
filmaften, hvorfor man kan være med til at påvirke filmvalget til næste filmaften. Næste onsdag ses 
der kung fu panda.  

 

Valg til bestyrelsen 

Hvert bestyrelsesmedlem beskriver deres poster. Vi holder møder en gang om måneden – også med 
kage!  

Der er én bestyrelsespost på valg, og kun én beboer stiller op som kandidat.  

Nyt bestyrelsesmedlem er defor Emma Geltzer Johansen. Konstellation af bestyrelsen fastsættes på 
næste bestyrelsesmøde. 

 

5000 kr for 5-10 SoMe opslag 

Vi har fået et tilbud om 5000 kr, hvis der bliver lagt 5-10 SoMe lagt op.  Laura, Tobias, mm. Bliver enige 
om at prøve at lave nogle SoMe opslag og samle dem et sted.  


